
PROTOKOL Nrni 72014
z obrad III zwyczajnej sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 12 grudnia 2014r.

Ad.l

Przewodnicza.cy Rady —Marek Chwialkowski otworzyl ©brad}' HI sesji Rady Gminy w
Daszynie.
Powital przybylych na obrady sesji: radnych, sottysow, Wojta -Zbigniewa Wojter?,
Sekretarza -Mariusza Gralewskiego, Skarbnika- Danut? Kaczmarek .
Przewodnicza_cy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczestniczy w niej 15 radnych tj.100% ustawowego skladu .

Ad.2
Sekretarz Gminy poinformowat, ze przed chwila_ zakonczyl rozmow? z Panem Drozdowskim
z Regionainej Izby Obrachunkowej w Lodzi, ktory wniosl sporo poprawek do wzorow
formularzy deklaracji i informacji podatkowych stanowi^cych zala^czniki do uchwafy w
sprawie okreslenia wzorow formularzy zawierajapych dane dotyczace podmiotu i przedmiotu
opodatkowania niezb?dne do wymiaru i poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego.
Nie jestesmy w stanie przygotowac na teraz w formie papierowej drukow z uwzgl^dniemem
naniesionych poprawek.
W zwiqzku z tym Sekretarz zapytal czy radni wyrazaj^zgod^, aby odczytal wskazane przez
RIO w Lodzi poprawki i radni naniosq. je na otrzyinane wczesniej drukach. Czy punkt ten
zostaje wj^kreslony z obrad sesji i przesuni^ty na nastejma_ sesj^. Jednak ta druga opcja wia_ze
si? z tym ,ze uchwala nie b^dzie w czasie opublikowana w Dzienniku Urz?do\vym
Wojewodztwa Lodzkiego i \vzory drukow nie b$da_ obowiajzywary od 1 stycznia 2015 r.
Sekretarz na prob? przedstawil radnym poprawki do dwoch \vzorow fonriularz.
Przewodnicza_cy zapytal jak jest decyzja Rad}' w sprawie tej uchwaly.
Radny J.Kinski zaproponowal, aby Sekretarz odczytat poprawki i podja_c uchwal? na
dzisiejszej sesji, aby nie utrudniac podarnikom.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze podj^cie uchwaly nalezy przesuna_c na nast?pna_ sesje
poniewaz jest sporo poprawek.
Radny H.Da_browski zaproponowal, aby przyja_c na dzisiejszej sesji uchwal? o formularzach, a
na nast?pna_ sesj? przekazac radnyrn druki z naniesionymi poprawkami.
Przewodnicza_cy poddal pod glosowanie pozostawienie w porzajdku obrad uchwaly w sprawie
okreslenia wzorow formularzy zawieraja_cych dane dotycza^ce podmiotu i przedmiotu
opodatkowania niezb?dne do wjiriiaru i poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego.
Wynik glosowania : 14 ,,za", 1 ,,wstrzymuj\cy". Porza_dek obrad przyjeto bez zmian.
Porza_dek obrad :

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj?cie porz^dku obrad.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Podj?cie uchwafy w sprawie zmian w budzecie gminy Daszyna na rok 2014.
5. Podj?cie uchwaly w spra\\de obnizenia ceny skupu zyta przyjmowanej za

podstaw? obliczenia podatku
rolnego na 2015 rok oraz zwolnienia od podatku rolnego.

6. Podj^cie uchwafy w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od
nieruchomosci na 2015 rok,

7. PodJQcie uchwafy w sprawie zwolnieh w podatku od nieruchomosci.
8. Podj?cie uchwafy w sprawie ustalenia stawek podatku od srodkow

transportowych na rok 2015.
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9. Podjecie uchwaly \ sprawie zwolnien w podatku od srodkow transportowych.
10. Podjecie uchwaly w sprawie oplaty od posiadam'a psow.
11. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia wzorow formularzy zawieraja_cych dane

dotycza^ce podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezb^dne do wymiaru i poboru
podatku od nieruchomosci., rolnego i lesnego .

12. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
13. Przyj§cie protokolu z ostatniej sesji.
14. Sprawy rozne.
15. Zakonczenie obrad.

Ad. 3
Radny M.Pokorski: Na stronie BIP Gminy Daszyna ukazalo si§ ogloszenie o przetargu na
wykonawstwo budowy elektrocieplowni na biomas? w Daszynie. Czy oznacza to ze Gniina
posiada srodkt finansowe na ta inwestycje. Na ostatniej sesji poprzedrn Wqjt -Pan Pawet
Jozwiak powiedzial, ze nie ma pieni^dzy. Czy nag]e cos uleglo zmianie?
Radny H.D^browski: Czy wiadomo cos w sprawie wniosku jaki zlozylem do Rady Gminy w
Daszynie w dniu 27 sierpnia 2014 r.
Czy radni moga_ otrz3Tn.ac kopie protokotu pokontrolnego z Regionalnej Tzby Obrachunkowej
w Lodzi?
PrzewodniczajDy Rady : W odpowiedzi na pytanie radnego informuje, ze wniosek jest w
dokumentach biura rady i b^dzie poddany pod glosowanie.
Radny J.ICinski: Czy Pan Melka rozliczyl si§ juz ze wszystkich w^'konywanych prac
budowlanych na terenie gminy? Glo '̂nie chodzi o prace wykonywane w ramach zgloszonych
reklamacji. Czy byly dokonane odbiory tych prac? W odbiorach miala uczestniczyc Komlsja
Rewizyjna.
Czy b^dzie ustalona kwota \\platy za przyl^czenie si? do sieci gazowej dla firm i
przedsiebiorstw? Byly wczesniej deklaracje \vplat nawet 50.000 zl za mozliwosc wla_czenia
si§ do sieci gazowej.
Radna I.Zawadzka : Czy hala sportowa w Daszynie b§dzie udostejmiona dla mieszkancow?
Kiedy moze to nastapic ?

Ad.4
Radny H.Dabrowski poprosil, aby Skarbnik Gminy omowila proponowane zmiany do
budzetu gminy. Radni, kt6rzy po raz pienvszy pefedq. ta_ funkcje nie maja wiedzy na teniat
zapisow budzetowych.
Skarbnik Gminy odczytala tresc uchwaly Nr III/7/2014 w sprawie zmian w budzecie gminy
Daszyna na 2014 rok. Nastejonie wyfasnila, ze tabela nr 2 obrazuje zrniany w wydatkach
budzetu gminy. Ogolem wydatki nie ulegaja^zmianie i \vynosz^.41.228.057,17 zl.
Zmniejsza si$ \vydatki piano wane na czynsz z tytulu dzierzawy gruntow z\viajzanych z
budow^- elektrocieplo^oii, a zbytych w drodze sprzedazy zwrotnej. Wynika to z faktu, ze
sprzedaz z\vrotna byla planowana w polowie roku, a realizacja nasta^pila dopiero w miesiqpu
pazdzierniku. W zwia^u z tym czynsz w tym roku zaplacimy od pazdziernika do grudnia, a
nie jak pianowano od czerwca.
Zrnniejszone w rozdziale 40003 srodki przesuni^te zostanq.tam gdzie wystej)uja_braki tj.
urealnienie na \v>Tiagrodzenie wUG, z\vi?kszenie wydatkow na obslug? Rady, na dotacje dla
oddzialow przy szkolach podstawowych w Gminie keczyca, na orkiestr? D^ta^ w Mazewie, na
gospodark^ odpadami oraz korekta rodzaju wydatkow na prace zwia_zane z usuwaniem
azbestu i zabezpieczenie srodkow na z\vrot dotacji ze srodkow RPO. Wydatki zwiazane z
usuwaniem azbestu pochodza_z Agencji Rolnej .
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Pozostale tabele 3, 6, 7 i 9 sa_ uszczegolowieniem zapisow z tabeli 2.
W tabeli 9 dotycza^cej zadan inwestycyjnych i wydatkow majajkowych znaczki + lub —
oznaczaj% ze nastapila zmian. Jezeli nie ma przy danym zapisie takiego znaku oznacza, ze nic
si? nie zniienia. W tej tabeli zmiana dotyczy tylko zwrotu dotacji w wysokosci 10.030.08 zl z
RPO. Pozostale zapisy nie ulegajX zmianie.
W §2 uchwaly jest zapis o zmianie klasyfikacji z tytuhi pozyczki z paragrafu 952 na paragraf
903.
Radny H-Da^browski poprosil o omowienie pozostalych zapisow z tabeli nr 9 dotycza_cych
inwestycji wieloletnich...
Skarbnik Gminy stwierdzila, ze zmiana wtej tabeli dotyczy tylko kwoty zwrotu dotacji RPO
w kwocie 10.030,08 zl. Pozostale zapisy dotycza_ce inwestycji nie ulegly zmianie . Tabela nr 9
zawiera zadania inwestycyjne wielolemie, ale obejmuje wydatki tylko roku 2014. Na
dzisiejszej sesji nie zajmujemy si? wydatkami wieloletnimi. Wieloletnia prognoza finansowa
gminy obejmuje lata do 2030.Ta uchwala nie obejmuje wieloletnich zmian inwestycyjnych.
Na dzisiejszej sesji omawiamy tylko zmiany tegorocznego budzetu.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze w uchwale jest zapis o zmniejszeniu wydatkow na czynsz z
tytuhi dzierzawy gruntow zwiajzanych z budowa elektrocieplowni. Czy oznacza to, ze
elektrocieptownia b?dzie budowana na gruntach, ktore trzy miesia^ce temu zostaly sprzedane?
Wojt wyjasnil, ze gmina na pewno nie bedzie prowadzila inwestycji na gruntach, ktore nie sa_
jej wlasnoscia_. Jest tu mowa o zabezpieczeniu srodkow z tytu-hi czynszu dzierzawnego
b?da_cego rozliczeniem zakupu zwrotnego, ktory jest wkladem do budowy elektrocieplowni.
Czynsz dzierzawny dotyczy dzialek, ktore nie sa_ obj?te prqjektem elektrocieplowni. Ujete sa_
w opisie jako pod budow? elektrocieplowni, ale ta inwestycja na pewno na nich nie
powstanie.
Radny H.Dabrowski stwierdzil, ze w intemecie w opisie przetargu podane sa_numery dzialek
z aictami wlasnosci. W dokumentacji sprzedazy zwrotnej widnieja_ zapisy, ze te dzialki zostaly
sprzedane . Natomiast Pan Wojt twierdzi, ze nie zostaly sprzedane. Ten temat musi bye
szczegolowo wyjasnic. Nie wiadomo gdzie ma powstac ta elektrocieptownia.
Sekretarz Gminy wyjasnil, ze sam budynek elektrocieptowni ma powstac tuz przy istmeja^cej
kotlowni. Czyli na gruncie, ktory nie zostal sprzedany. Na gruncie sprzedanym powstana.
magazyny.
Radny T.Dymny powiedzial, ze jednak cz^sciowo ta inwestycja powstanie na gruncie, ktory
zostal sprzedany.
Wojt powiedzial, ze na gruntach, ktore zostaly sprzedane planowane jest przy goto wywanie
biomasy na przyklad skladowanie slomy w stertach. Stale budowle tego obiektu b^dq,
wybudowane na gruntach gminnych.
Radny H.D^browski stwierdzil, ze patrz^c w dokumentacje doczytal, ze elektrocieplo\vnia
bedzie ogrzewana nie tylko na slom?, ale rowniez zr^bkami drewna. Tego rodzaju paliwo
\vymaga odpowiedniej baz>' magazynowej do suszenia. Doczytal si^ rowniez tego, ze Niemcy
dofinansuja_ budow? cieplowni, a nie elektrocieplowni. Jest to znaczajsa roznica. Radny
stwierdzil, ze ten temat trzeba szczegolowo wyjasnic, poswiecajajs na to odr^bny punkt w
obradach.
Skarbnik Gminy wyjasnila radnym, ze na otrzymanych przed sesja waskich karteczkach
znajduje si? zmiana do tabeli 2. Jest to zmian uzgodniona dzien przed sesja^ z RJO w Lodzi i
dotyczy tylko zmiany klasyfikacji rozdziam. Kwoty si? nie zmieniajX.
Radny T.Dymny zwrocil si? do przewodnicza_cego rady z prosb% aby dyskusja w sprawie
budowy elektrocieplowni odbyta si? w styczniu 2015r.
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Przewodniczqcy zapewnil, ze odbedzie sie wspolne posiedzenie komisji stalych., na ktorym
b^dzie ten temat omowiony.
Zakohczono dyskusje w tym punkcie.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr IIT/7/2014 r. \ sprawie zmian w
budzecie gminy Daszyna na 2014 rok.
Uchwale przvieto wiekszoscia glosow przy 14 ..za" i 1 ..wstrzymujacym"

Ad.5
Przewodniczapy Rady po inform owal, ze przedstawiona radnym projekt uchwaly Nr
IH/8/2014 w sprawie obnizenia ceny skupu zyta przyjmowanej za podstawe. obliczenia
podatku rolnego na 2015 rok oraz zwolnienia od podatku roinego zawiera stawke, ustalona na
wspolnym posiedzeniu komisji stalych tj. 45 zl/q.
Przewodniczapy zapytal czj' sa^pytania do uchwaty. Nie zgloszono pytan.
Przewodniczacy odczytal tresc uchwary Nr III/8/2014 w sprawie obnizenia ceny skupu zyta
przvimowanej za podstawe obliczenia podatku rolnego na 2015 rok oraz zwolnienia od
podatku rolnego i poddai uchwafe pod gj-osowanie.
Uchwale przyjeto wiekszoscia glosow przy 10 ..za". 3 .^przeciw" i 2 ..wstrzymuiacych".

Ad. 6
Przewodniczacy poinformowal, ze sprawdzil w dziale podatkowym zakres wpiat z podatku od
budynkow pozostalych w tym zajetych na prowadzenie odptatnej statutowej dzialalnosci
pozytku publicznego przez organizacje pozytku publicznego i okazalo si§5 ze dotyczy to
podatnikow, ktorzy przekazali lub sprzedali grunty, a budynki pozostawili sobie. Jest to
znaczna ilosc podatnikow. Dlatego zaproponowal pozostawienie stawki z roku 2014. tj. 3.00
zl/m2, a nie jak bylo na komisji ustalone 3,20 zl/m2.
Nie zgloszono sprzechvu, ani innych propozycji.
Przewodniczacy odczytal tresc uchwaly Nr III/9/2014 w sprawie okreslenia wysokosci stawek
podatku od nieruchomosci na 2015 rok i poddal qchwale pod glosowanie.
Uchwale przvieto wiekszoscia gtosowprzy 14 .,za" i 1 ..wstrzymujacvm"

Ad. 7

Przewodniczacy odczytal tresc uchwaly Nr III/l 0/2014 w sprawie zwolnien w podatku od
nieruchomosci. Poinformowal, ze przedstawione propozycje zwolnien radrti omowili na
wspolnym posiedzeniu komisji.
Nie zgloszono uwag do przedstawionej uchwaly.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr IH/1Q/2014 w sprawie z\volnien w
podatku od nieruchomosci.
Uchwale przvieto wiekszoscia glosow przy 14 ..za" i 1 ,.wstrzvmuiacvm".

Ad. 8

Przewodniczajcy odczytal tresc uchwaly Nr III/l 1/2014 w sprawie ustalenia stawek podatku
od srodkow transportowych na rok 2015.
Nie zgloszono uwag do przedstawionej uchwaty.
Przewodniczacy poddal uchwale. pod glosowanie.
Uchwala zostala rjrzvieta jednoglosnie-15 .,za".
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Ad. 9
Przewodniczaey odczytat uchwai§ Nr 111/12/2014 w sprawie zwolnien w podatku od srodkow
transportowych.
Nie bylo uwag do przedstavvionej uchwaiy.
Uchwale przyieto jednoglosnie- 15 ..za".

Ad,10
Przewodniczaey Rady odczytal uchwale; Nr 111/13/2014 w sprawie opiaty od posiadania psow.
Poinformowal, ze ta uchwala rowniez byla omawiana na wspolnym posiedzeniu komisji.
Zapytal czy sajakies uwagi lub pytania do przedstawionej uchwaiy, Nie bylo pytan.
Przewodniczaey poddal uchwaiy pod glosowanie.
Uchwale przyjeto jednoglosnie -15 .,za".

Soit}fs J.G^.sioro\vicz zarzucil, ze zadna uchwaia nie jest omawiana i nie ma zadnych
\vyjasnien bo radni wszystko sobie omo\vili na posiedzeniu komisji.
Przewodnicza^cy odpo\\dedzia}3 ze tresc kazdej uchwaiy byl^, odczytana. Byl czas na
zadawanie pytan lub uwag do tresci uchwal, Nikt o nie nie pytat, to co miato bye wyja^niane.
Dlaczego dopiero po glosowaniu soltysi maja_jakies uwagi. Byl czas na dyskusje, ale jej nikt
nie podejmowal.

Ad. 11
Przewodnicza_cy poprosil Sekretarza o omowienie poprawek do \vzor6w formularzy
infoimacji i deklaracji podatkowej .
Sekretarz przedstawil poprawki wniesione przez Pana Drozdowskiego z RIO w Lodzi do
zala.czni.kow nr 3,4,5,6 uchwaiy Nr 111/14/2014 okreslenia wzorow formularzy zawieraja^cych
dane dotycza^ce podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbedne do wymiaru i poboru
podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego. Poprawki do zalaeznika Nr 1 2 Sekretarz
przedstawil w punkcie 2 obrad.
Radny H.Da^browski zapytal kto definiuje poj^cie staw i zbiornik wodny.
Sekretarz odpowiedzial, ze definicje tych pojec okreslaja_ustawa o oplatach lokalnych lub
ustawa o podatku od nieruchomosci.
Nie bylo wiecej pytan .
Przewodniczacy odcz^^tal tresc uchwaly Nr III/l4/2014 w sprawie okreslenia wzorow
formularzy zawieraiacych dane dotvczace podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbedne
do wymiaru i poboru podatku od nieruchomosci. rolnego i lesnego i poddal uchwale pod
glosowanie.
Uchwale przvieto iednoglosnie - 15 ..za".
Radny H.Da_browski zapytal, jak cz?sto podatnicy musza. skladac formularze podatkowe?
Sekretarz odpowiedzial, ze osoby fizyczne skladaja, przy powstaniu obowiazku podatkowego
I w przypadku powstania zmian. Natomiast osoby prawne skladaja_ corocznie.

Ad.12
Wojt udzielil odpowiedzi na pytania zgloszone w punkcie 3 :
I/ Wojt w odpowiedzi na pytanie radnego Pokorskiego poinformowal, ze przetarg na budow^
elektrocieplowni zostal ogloszony za czasu pelnienia funkcji Wqjta przez Pana Pawla
Jozwiaka.



- 6 -
Odbylo si? to w uzgodnieniu ze strona niemiecka^. Pan Jozwiak pilotuje tâ  spraw? w dalszym
cia^gu jako doradca imvestycyjny. Gmlna ma przyobiecane srodki finansowe na
elektrocieplownie z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.
Sa_ spore szanse na otrzymanie tych pieni?dzy. Z funduszy unijnych na razie nie ma nabora
wnioskow. Jezeli chodzi o pienia^dze z Niemiec, to w porozumieniu byl zapis o wydatkowaniu
ich w okresie 2013-2014. Me ma mozliwosci aneksowania porozumlenie i prawdopodobnie
trzeba b?dzie pisac novvy wniosek . W statym kontakcie ze strona niemiecka jest Pan Pawel
Jozwiak.
21 Pytania radnego H.Da_browskiego
Przewodnicza^cy Rady powiedzial, ze wniosek zostal odnaleziony i b?dzie poddany pod
glosowanie na najblizszym spotkaniu rady.
Wojt poinformowal, ze protokol z kontroli RJO w Lodzi jest dostejmy na ich stronie BIP RJO
w Lodzi. Jezeli jest wola rady aby wykonac kopie dla wszystkich radnych jest to do zrobienia.
Wojt zaproponowal, aby protokol z kontroli czytac la_cznie z wyjasnieniami opracowanymi
przez Gmin? Daszyna.
3/Pytania radnego J.Kinskiego
Wojt odpowiedzial, ze Pan Melka nie zakonczyl jeszcze prac na terenie gminy Daszyna.
Obecnie dokancza prace przy hali w Daszynie.
Radny J.Kiiiski zapytal czy Melka pozostale zadania juz zakonczyl i zostaty one odebrane.
Wojt powiedzial, ze w obiektach. tych sq. jeszcze do wykonania poprawki i Pan Melka to robi.
Przewodnicza^cy Rady st\vierdzil, ze straznica w Kr^zelewicach jest nie dokonczona, straznica
w Mazewie i Osrodek Zdrowia w Mazewie. To sq, inwestycje realizo^^ane przez Pan Melk?,
ktorych nie moze skohczyc.
Radny J.Kinski st\\ierdzil, ze jezeli nie mozna wyegzekwowac od Pana Melki to \vycia_gn%c
konsekwencje w stosunku do inspektorow nadzoru.
W kwestii stawek za podla^czenie do gazu Wojt wyjasnil, ze kwota 5000 zl zostala ustalona
tylko dla odbiorcow indywidualnych. Byty deklaracje z firm o wyzszych wplatach, ale na
razie nie ma podla^czeri. W Daszynie z chetnych 70 osob do podl^czenia gazu, pozostaJo 19
osob, ktore podpisaty umowy. Najwi^kszy nasz odbiorca gazu Zakiad Kamy Garbalin jest juz
podla^czony i zagazowany. B^dzie wplacona pozostala k\vota, jaka Garbalin zadeklarowal.
Radny J.Kinski st\vierdzil, ze nadal nie ustyszat odpowiedzi co z wysokoscia^ wplat za gaz
przez finny?
Wojt powiedzial, ze mozliwosc podla^czenia obecnie majXprzedsi^biorstwa us^uowane
bezposrednio w sa_siedztwie gazocia^gu.. Jezeli b^dzie mozliwosc podla_czenia i ch?6 ze strony
jakiegos przedsi^biorstwa na pewno be^dzie to wyzsza stawka niz dla odbiorc}'
indj'widualnego. Jezeli si? ktos taki pojawi wowczas b?dziemy dyskutowac nad tym tematem.
Na chwile obecna nie ma takich zgloszeii
4/Pytani.e radnej LZawadzkiej
Wojt zapewnil, ze hala bedzie udost^pniona dla mieszkancow. Gmina otrzymala srodki na
wyposazenie hali i bedzie realizowany zakup w>fposazenia i sprz?tu. Doka^d nie b?dzie
w>'posazona w odpowiednie urza_dzeni.a zabezpieczaja_ce5 korzystac bedzie tylko szkola.
Radny T.Dymny zapytal o konkretna_ dat? udost?pnienia hali dla mieszkancow. Radny
zaproponowal, abyjedna,z sal przeznaczyc na silo\vnie i wyposazyc w sprz^t do tego typu
cwiczeri.
Wojt po\viedzial, ze w przysztyni tygodniu odb?dzie si? podpisanie umowy na
dofmansowame \vyposazeni hali. Dopyta si? wowczas o szczegoty zakupu. Jest w hali sporo
pomieszczen do zagospodarowania.
Radny H.Dabrowski w kontekscie pytania Radnego Kiriskiego o podla_czeniach do sieci gaz
zaproponowal wejscie na stron? PGK Daszyna, gdzie jest podana informacja na temat zasad
podla^czania si? do sieci gazowej .
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Ad. 13.

PrzyjeJ;o protokol z poprzedniej sesji.

Ad. 14
Radny Cz.Bartniak poprosii o dokonczenie kopania ro\vu koio Pani Borchon Anny poniewaz
woda nie ma odplywu.
Radny M.Bawej poruszyt kwestie oczyszczenia rowu od oczyszczalni sciekow w Daszynie .
Radny J.Kiiiski przypomnial o wczesniejszych ustalenia oczyszczenia rowow na terenie catej
gminy. W tym roku juz nie wie uda sî  zrobic, ale trzeba kontynuowac to w roku przyszlym.
Soltys W.Kordos zapytal kiedy b^dzie oczj'szczony row kolo pani Zdunczyk?

Ad. 15
W zwiazku z \vyczerpaniem porz^dku Przewodnicz£|cy zamknat obrady III sesji. Rady Gminy
w Daszynie.

Protokolowala
D. Kazm ierczak


